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NOVINY Z JIŽNÍHO MĚSTA | ZÁŘÍ 2022

JIŽNÍ
TO, CO SE V KLÍČI NEDOČTETE

VOLTE v Praze 11 č.2 a na Magistrát č. 21
Je to důležité! Jen v případě, že uspějeme jak na Praze 11, tak i na Magistrátu, budeme 
schopni prosadit opravdové změny. Nevolte lokální strany a hnutí, i když jsou vám 
možná v něčem sympatičtější. Bez přesahu na "velkou Prahu" a Sněmovnu, bude Praha 
11 bez �nancí a podpory. To už nemůžeme dopustit ! 

PATRIK NACHER:
„NA SÍDLIŠTĚ SE POSLEDNÍ 4 ROKY KAŠLALO,
ALE I NA NICH MUSÍ BÝT LÍP!“
„NA SÍDLIŠTĚ SE POSLEDNÍ 4 ROKY KAŠLALO,

Milí sousedé,

23. a 24. září nás čekají komunální volby a všude kolem už 
probíhají předvolební boje. Přál bych si, aby hnutí ANO 
dostalo vaši důvěru a my tak měli šanci zakopat všechny 
příkopy, které mezi sebou zastupitelé Prahy 11 v posledních 
letech vyhloubili. Čeká nás totiž složité období a mnoho 
práce, kterou zvládneme jen tehdy, když budeme táhnout 
za jeden provaz. Je na čase, aby vedení městské části zase 
začalo pracovat jako tým – ne však takový, kde radní přeha-
zují úkoly jeden na druhého a ve výsledku městská část jen 
přešlapuje na místě, jako je tomu nyní. Na Jižním Městě žiji 
od narození a nechci se už dívat na to, jak pomalu chátrá. 
Jsem připravený převzít zodpovědnost nad jeho dalším 
směřováním a kandiduji proto za hnutí ANO na starostu naší 
městské části.   

K tomu, abychom s kolegy z hnutí ANO mohli co nejrychleji 
začít měnit Jižní Město k lepšímu, však potřebujeme váš hlas 
nejen ve volbách do zastupitelstva Prahy 11, ale i zastupitel-
stva hl. m. Prahy. Jedině úzkou spoluprací naší radnice 
s Magistrátem totiž získáme pro Jižní Město potřebné �nan-
ce a podporu k prosazení potřebných změn. O to už se 
postarám.

Ing. Ondřej Prokop, kandidát na starostu Prahy 11 
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VÝSLEDKY NAŠÍ
SPOLEČNÉ PRÁCE

Jakékoliv úsilí je k ničemu, pokud nemá výsledky. Na rozdíl 
od ostatních politiků proto místo zbytečných řečí rovnou 
plníme, co jsme vám slíbili. A kdy jindy rekapitulovat, než 
teď? Za uplynulé čtyři roky se našemu týmu podařilo odvést 
pěkný kus práce - a lví podíl na ní máte hlavně vy. Denně se 
s vámi totiž bavíme o tom, co byste chtěli v Praze 11 zlepšit, 
změnit nebo co vám tu chybí. Vaše podněty jsou pro nás 
nejcennější zpětnou vazbou, díky níž můžeme dělat maxi-
mum pro to, aby se nám na Jižním Městě společně dobře 
žilo. 

KVALITNĚJŠÍ ZÁZEMÍ 
PRO JIHOMĚSTSKÉ ŠKOLÁKY

Opravili jsme a zmodernizovali hned několik základních 
škol, aby v nich děti rády trávily čas.

ZÁKLADNÍ A MATEŘSKÁ ŠKOLA 
CHODOV

Dokončili jsme přístavbu a rekonstrukci školy, kterou předcho-
zí vedení radnice opakovaně odkládala. Škola se díky tomu 
stala moderním úsporným objektem třídy A. Jde o unikátní 
projekt, který nemá v Praze obdoby!

ZÁKLADNÍ ŠKOLA MENDELOVA
Postavili jsme zde zcela novou kuchyni s kompletním 
zázemím.

ZŠ POŠEPNÉHO A ZŠ CAMPANUS
Ve školách jsme zařídili rozsáhlé opravy a rekonstrukce 
hygienických zařízení a toalet.

ZŠ KE KATEŘINKÁM
Školu jsme zateplili, což se bude vzhledem k současnému 
zdražování energií hodit o to víc!  

REVITALIZOVANÉ 
VNITROBLOKY PRO VÁŠ 

VOLNÝ ČAS
Po dlouhých letech, kdy jihoměstská sídliště dlouhodobě 
chátrala a nebyla pořádně udržovaná, jsme se pustili do 
zanedbaných vnitrobloků.
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VÝSLEDKY NAŠÍ
SPOLEČNÉ PRÁCE

REKONSTRUKCE STANICE
METRA OPATOV

Po 12 letech plánování jsme konečně mohli provést rekon-
strukci metra Opatov. Došlo zde k proměně autobusového 
terminálu, přibyly koše, lavičky i přístřešky, vyměnilo se 
osvětlení, elektrické rozvaděče a napájení informačního 
systému.

OPRAVA POCHOZÍ ZÓNY HÁJE
Zahájili jsme opravu pochozí zóny Háje, která začala instala-
cí nového osvětlení. Poté, co však současné vedení Prahy 11 
vyštípalo z rady Ondřeje Prokopa, se s pochozí zónou nic 
dalšího neděje. Její stav se tak stále zhoršuje - dokonce sem 
zatéká a hrozí, že statici budou muset stanici metra zavřít… 
Nechceme dopustit, aby se nám pochozí zóna rozpadla před 
očima, proto pokud se dostaneme do rady, ihned začneme 
s dalšími opravami! 

DÍKY DOHODĚ S RESTITUENTY 
UŠETŘÍ PRAHA 11 
PŘES 38 MILIONŮ

Po 32 letech od revoluce se nám povedlo vyřešit vleklé 
spory s rodinami místních restituentů. Městská část Praha 11 
díky tomu ušetří více než 38 milionů Kč, které dosud musela 
platit za pokuty, soudní výlohy a pronájmy pozemků 
v rukou restituentů.

POKRAČOVÁNÍ RESTAURACE 
V CHODOVSKÉ TVRZI

Restaurace v Chodovské tvrzi, která byla hlavně u okolních 
obyvatel vždy oblíbená,  se během pandemie covid-19 
bohužel dostala do problémů a málem došlo k jejímu 
zavření. Nakonec jsme zařídili, aby zde mohla i nadále 
fungovat.

PORADENSKÉ CENTRUM PRO 
PODNIKATELE

V době covidové krize, kdy muselo mnoho podnikatelů 
bojovat o přežití, jsme pro ně na Jižním Městě otevřeli 
poradenské centrum. Odborníci jim tu pomáhali překonat 
provozní i �nanční nesnáze, například vyřizováním žádostí 
o státní či městské příspěvky. S majiteli malých �rem 
a živnostníky jsme se potkávali denně a snažili se jim 
v tehdejší těžké době maximálně vycházet vstříc, včetně 
odpouštění nájemného, bylo-li to možné.

NOVÁ LÁVKA NA CHODOVĚ
Provedli jsme generální rekonstrukci lávky pro chodce 
na Chodově.

DALŠÍ VÝSLEDKY NAŠÍ PRÁCE NA-
JDETE NA WEBU:

ONDREJPROKOP.CZ/VYSLEDKY/



Ondro, ty jsi na náš rozhovor přiběhl, což mě docela 
překvapilo. Trénuješ na nějaký závod?

Vůbec ne, jen se snažím udržovat �t, a tak sport využívám 
k přesunu z jedné schůzky na druhou. Dřív jsem běhal 
po práci, ta mi teď ale prakticky nekončí – snažím se dělat vše 
pro to, aby z naší městské části zmizely vleklé problémy, které 
místním otravují život, což znamená hodiny a hodiny rozhovo-
rů s lidmi v ulicích, na sociálních sítích nebo u mě v kanceláři. 
Veškerý volný čas, co mi zbude, se pak snažím věnovat rodině, 
která je pro mě tou největší oporou. Mojí ženě za to patří velký 
dík.

Je vidět, že jsi zvyklý pracovat efektivně, neztrácíš ani 
minutu.

Pravdou je, že jsem odmalička zrychlený a ne každému je moje 
tempo příjemné. Pro mě naopak bylo velkou zkouškou 
trpělivosti fungování naší radnice. Když mám před sebou 
nějaký cíl a úkoly, jsem zvyklý je plnit, ne o nich dlouze 
debatovat u kafíčka a nakonec je odsunout někdy na neurčito. 
Coby radní Prahy 11 pro majetek a investice jsem kolegům 
každý týden předkládal k projednání desítky materiálů 
ohledně potřebných oprav škol, pochozí zóny, zajištění 
dostupného bydlení pro naše občany, pomoci seniorům nebo 
živnostníkům zasaženým pandemií. Většinou je poslali k ledu.

Nakonec kolegové poslali k ledu i tebe.

Bohužel, pracovitost se v politice nenosí, a tak jsem nakonec 
dostal přes uši: „kolegové“ mě z rady vyštípali. Já se ale 
vzdávat nehodlám. Za tu krátkou dobu, co jsem byl radním, 
se mi podařilo dokončit přístavbu Starochodovské školy, 
kterou předchozí vedení Prahy 11 opakovaně odkládalo, 
zahájit opravu pochozí zóny Háje, rekonstruovat lávku 
k Centru Chodov nebo rozjet rekonstrukci bývalé ubytovny 
Sandra, kde vznikne dostupné bydlení pro jihoměstské 
občany. Opravili jsme celou řadu škol a školek, chodníků 

i laviček a zavedli dotovanou službu Senior Taxi. Velký kus 
práce ale máme pořád před sebou. Chci dokončit, co jsem 
začal, a postarat se o to, aby Jižní Město přestalo být pražským 
otloukánkem, jehož elitářští pražští politici přehlíží.

Je zvláštní, že zatímco do Náplavky, Václavského náměstí 
a dalších turistických cílů posílá hlavní město pod vedením 
primátora Hřiba miliardy, sídliště jako by pro něj neexisto-
vala.

Je to ostuda, protože zrovna primátor Hřib se pořád chlubí, 
jaký je jihoměstský patriot. Věděl jsi ale, že letos kandiduje 
do zastupitelstva Prahy 10, kde má tím pádem trvalé bydliště? 
Buď tedy lže o tom, kde skutečně žije, nebo neví, že Jižní 
Město je součástí Prahy 11, ne 10… Já jsem na jihoměstském 
sídlišti vyrostl a bydlím tu dodnes, stejně jako moje sestra 
nebo většina přátel. Nechci, aby o místě, kde jsem doma, 
rozhodovali lidé „zvenčí“, kterým na naší městské části vůbec 
nezáleží. Rozhodl jsem se proto jít s kůží na trh a v nadcházejí-
cích komunálních volbách kandiduji na starostu Prahy 11.

Kdybys měl říct jen jednu věc, kterou chceš na Jižním Městě 
prosadit, co by to bylo?

Chci, aby městská část vždy dokázala podat svým občanům 
pomocnou ruku. Nacházíme se na počátku ekonomické krize, 
která se bude jen prohlubovat, a zatímco lidé musí šetřit 
každou korunu, aby vyšli, politici vyhazují veřejné peníze 
za hlouposti. Někteří mí kolegové zřejmě vnímají politiku jako 
dojnou krávu, pro mě je to však služba lidem. Pokud 
ve volbách uspějeme, budu prosazovat taková opatření, která 
občanům naší městské části pomohou udržet rodinný rozpo-
čet na uzdě a krizi překonat.    
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SLEDUJTE:
@IngOndrejProkop

LIKE

„NEDOVOLÍM, 
ABY BYLO JIŽNÍ 
MĚSTO PRAŽSKÝM
OTLOUKÁNKEM,“
ŘÍKÁ ONDŘEJ PROKOP, 
KANDIDÁT NA STAROSTU PRAHY 11

Ing. Ondřej Prokop (36 let) žije od narození na Jižním 
Městě, jemuž se věnuje i ve svých knihách. Po vysokoškol-
ských studiích se stal programátorem a nyní v tomto 
oboru úspěšně podniká. Ondřej je ženatý, má dvě děti a ve 
volném čase nejraději běhá, vaří, nebo s rodinou poznává 
krásy naší země.
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11 PRIORIT HNUTÍ ANO
PRO PRAHU 11
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Snížíme daň z nemovitých věcí pro občany Prahy 11 a zastavíme růst obecních 
nájmů po dobu krize. Zdražování už bylo dost!

Prodloužíme provoz lékařské a lékárenské pohotovosti v naší městské části. 
Zdraví je na prvním místě, proto se také postaráme o rozšíření pohotovosti o dětské 
oddělení.

Skončíme s nepořádkem v ulicích. Nevynesené koše, přerostlé trávníky ani počmá-
rané zastávky na Jižní Město nepatří. 

Navýšíme počet parkovacích stání pro místní obyvatele, například výstavbou 
lehkých parkovacích domů. Možnost zaparkovat v dochozí vzdálenosti od bydliště 
musí být samozřejmost!

Zastavíme zahušťování Jižního Města nesmyslnou výstavbou. Posvítíme si 
na developery a nedopustíme, aby své projekty prosadili na úkor občanů.

Zajistíme kvalitní, dostupné služby pro naše starší spoluobčany. Vedle služby
Senior Taxi budou moci nově využívat dotované teplé obědy a informační kiosky.

Pustíme se do opravy chodníků, ulic a dalších veřejných prostranství. Nechceme 
dopustit žádná další zranění z rozpadlých schodů nebo výmolů!

Postavíme nové lavičky tam, kde chybí, a opravíme ty zničené. Zároveň zajistí-
me, aby je k povalování nevyužívali nepřizpůsobiví občané.

Jihoměstské základní i mateřské školy musí sloužit hlavně dětem z Prahy 11.
Postaráme se, aby v nich pro ně byl dostatek míst i kvalitních pedagogů.

Zařídíme dohled Městské policie v okolí škol, na špatně osvětlených místech 
a v parcích či hřištích, která se po setmění mění ve venkovní putyky. Doma se má 
člověk cítit bezpečně.

Pomůžeme rodičům s překonáním současné krize. Přímo ve školách zavedeme 
sociální poradenství a rozšíříme možnost bezplatných obědů i dotovaných kroužků 
pro děti.   



ING. 
ONDŘEJ 
PROKOP
36 let, politik a podnikatel

Od dětství žiji na Jižním Městě a nikdy jsem se nestyděl za to, 
že jsem kluk ze sídliště. O to víc mě mrzí, že jsou právě sídliště 
na okraji zájmu politiků. Nehodlám to už dál tolerovat.  
Zajistím, aby naši městskou část přestali pražští radní přehlížet 
a začali investovat do jejího rozvoje. Opravené ulice, moderní 
školy, kvalitní lékařskou péči nebo pohodlné parkování si totiž 
zasloužíme stejně, jako ostatní Pražáci. 

MGR. 
BLANKA
HRUDKOVÁ
44 let, speciální pedagožka na ZŠ

Denně mluvím s rodiči, kteří se musí vyrovnat se současným 
zdražováním. Řada dětí se tak kvůli napnutému rodinnému 
rozpočtu musí vzdát oblíbených kroužků, školy v přírodě 
a někdy dokonce i obědů, na které už nezbývají �nance. Praha 
11 jim musí začít pomáhat, ať už příspěvky na školní potřeby 
a kroužky nebo bezplatným poradenstvím.

ING. 
MARTIN 
HORÁK
50 let, ekonom

Celý život pracuji s čísly a jsem zvyklý šetřit, proto mi vadí 
rozhazování naší radnice za hlouposti, zatímco lidé musí 
bojovat se současným neúnosným zdražováním. Chci proto 
dostat hospodaření městské části do latě a prosadit opatření, 
která budou šetřit peněženky občanů Prahy 11. Za ekonomic-
kou krizi přece nemohou – tak proč by na ni měli doplácet?

TOMÁŠ
BŘÍZA
49 let, vedoucí provozu 
fyzické infrastruktury

I přes všechny volební sliby nám v Praze 11 stále chybí parko-
vací místa. Chci to napravit a zajistit, abychom už nemuseli 
trávit volný čas zoufalým hledáním, kde zaparkovat. Stejně tak 
budu tlačit na urychlenou dostavbu okruhu 511, který 
z Jižního Města odvede většinu tranzitní dopravy. Zasloužíme 
si přece čistý vzduch, a ne další roky dýchat zplodiny z nákla-
ďáků! 

raha11

NAŠE JEDENÁCTKA

Své podněty a nápady posílejte na praha11@anobudelip.cz | www.jiznimestozĳe.cz | fb.com/IngOndrejProkop6

NAŠI KANDIDÁTI
1

3

2

4



NAŠE JEDENÁCTKA

Své podněty a nápady posílejte na praha11@anobudelip.cz | www.jiznimestozĳe.cz | fb.com/IngOndrejProkop 7

RADEK
ŠIMON
48 let, telekomunikaèní technik

Přes 40 let žiji na Jižním Městě a nechci jen přihlížet jeho 
chátrání. Jako předseda SVJ jsem zvyklý starat se o své okolí 
a zvládnu se postarat i o rozpadlé lavičky, přeplněné koše 
a rozbité chodníky Prahy 11, na které současná radnice kašle. 
Chci prosadit rychlou a důslednou údržbu veřejných prostran-
ství a aby městská část místo do politických tra�k investovala 
do toho, co slouží občanům.

ING. 
PETR 
ŠTEFEK
47 let, produktový manažer

V Praze 11 jsem doma a nechci to měnit. O té více mě pak 
mrzí, že se kvůli rostoucím životním nákladům musí z Prahy 11 
stěhovat lidé, kteří tu strávili většinu života. Zajistím, aby tu 
vzniklo dostupné bydlení i pro ty, co si nemohou dovolit platit 
tržní ceny. Zařídím dokončení rekonstrukce ubytovny Sandra 
a dohlédnu na to, aby se v dostupné bydlení proměnil také 
sousední Hotel Opatov.

NATÁLIE 
SVITÁKOVÁ
25 let, fotbalová trenérka dìtí

Sport mi do života přinesl už mnoho úrazů, kdy byl nezbytný 
rychlý zásah lékaře. Nečekané zdravotní komplikace vás ale 
mohou potkat i v klidu domova a na dostupnosti kvalitní 
lékařské péče pak závisí, zda vše dobře dopadne. Budu proto 
bojovat za prodloužení provozu lékařské a lékárenské pohoto-
vosti v Šustově ulici, včetně jejího rozšíření o dětskou část.

PETR 
SÝKORA
57 let, sportovní trenér mládeže

Mám čtyři děti a všechny jsem je vedl ke sportu. Právě sport je 
totiž o skvělý způsob, jak děti ochránit před řadou nástrah – 
a proto má být dostupný všem. Mnoha rodičům už však při 
současném zdražování nezbývají na sportovní kroužky dětí 
peníze. Prosadím, aby Praha 11 přispívala na sportovní 
kroužky dětí, jejichž rodičům chybí na plnou cenu �nance.

MGR. 
JAN 
DOHNÁLEK
37 let, datový analytik

Na Jižním Městě se mi vždycky líbilo množství zeleně, kterou 
oceňuje i můj čtyřnohý kamarád. Kvůli megalomanským 
developerským projektům však u nás zelených ploch rychle 
ubývá. Nechci už se dívat, jak další park mizí pod novou 
kancelářskou budovou - je načase říct betonářům DOST. Budu 
prosazovat důslednou ochranu jihoměstské přírody a našich 
sídlišť před zahušťováním nesmyslnou výstavbou.

TOMÁŠ 
NOVÁK
36 let, programátor

Věřím, že doma by se měl člověk cítit bezpečně. Bohužel 
na Jižním Městě, kde doma jsem, je mnoho míst, která jsou 
pro strach: neosvětlené podchody, křoví, kde přebývají lidé 
bez domova, nebezpečné křižovatky. Nechci se bát pustit děti 
samotné ven a kazit jim tak bezstarostná léta. Prosadím 
zvýšený dohled Městské policie v rizikových lokalitách, 
osvětlení temných zákoutí a prostříhání zarostlých křovin.
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ZDRAŽOVÁNÍ ŽIVOTA PRAŽANŮ

Vedení města po celé 4 roky zdražovalo vše, co se jen dalo. 
Zdražili ceny vodného a stočného, a to i přes to, že kleslo DPH. 
Na sídlištích se o 100 % zdražil svoz odpadů, zvedlo se nájem-
né v městských bytech. Vyletěly ceny jízdného v MHD, parkov-
né na P+R, ale v některých městských částech třeba také daň 
z nemovitosti. 

PLÝTVÁNÍ

V době, kdy se hovořilo o šetření a měly se hledat způsoby, jak 
znovu nastartovat pražskou ekonomiku, rozhodlo vedení 
města o přemalování tramvají a autobusů za téměř 15 miliard! 
Navíc netransparentní pochybnou soutěží pod taktovkou 
hnutí Praha SOBĚ. Vizuál sklidil obří kritiku ze stran odborníků 
na průmyslový design. 

IGNOROVÁNÍ REÁLNÝCH PROBLÉMŮ

Koalice sice řeší barvu tramvají, to podstatné ale ignoruje. 
Praze tak stále chybí komplexní řešení parkování, jeden 
stavební úřad pro urychlení výstavby a nijak se nepřiblížila  
dostavba pražského ani městského okruhu.

NEDOSTUPNÉ BYDLENÍ

Za vlády současné koalice se bydlení stalo v Praze  ještě 
nedostupnějším. Neuváženým stěhováním bezdomovců do 
stabilních bytových domů navíc Piráti vytvořili velký sousedský 
problém, který graduje historicky největším počtem stížností. 

NEKOMPETENTNOST

Současná koalice založila společný podnik pro Nádraží 
Holešovice, kam zvolila do vedení Mateje Augustína, na něhož 
rok předtím náměstek Scheinnher podal trestní oznámení. 
Koalice pak proslula i dalšími jalovými nápady, například 
zpackanou privatizací bytů na Černém mostě nebo tzv. 
nočním starostou.

ABSENCE SLIBOVANÉ 
TRANSPARENTNOSTII

Koalice si prosadila vůbec první tajné hlasování v historii Rady 
hlavního města, a to o zakázce za více než miliardu korun (šlo 
o geologický průzkum metra D). Primátor si hlasovací lístky 
odnesl dle svých slov v kapse saka a pak se prý ztratily při 
praní. Následovalo falšování zápisu z jednání Rady o zrušení 
dvoumiliardové veřejné zakázky na projekt bourání Libeňské-
ho mostu a dosazování ředitelů do čela městských �rem bez 
výběrového řízení.

NEJVĚTŠÍ KORUPČNÍ KAUZA 
V HISTORII PRAHY - DOZIMETR

Jeden náměstek primátora podává trestní oznámení, ale 
podezřelé osoby dál dosazuje do orgánů městských společ-
ností. Druhý náměstek skončí ve vazbě. A primátor tvrdí, že 
celou dobu nic netušil. 

TRAFIKAŘENÍ

Pirátský zastupitel Krch byl současně vedoucím odboru IT 
na Magistrátu. V Pražském inovačním institutu zase dostal 
tra�ku zastupitel Pirátů Mazur poté, co byl odvolán z pozice 
starosty Prahy 5. Šmeliny s IT zakázkami na odboru primátora 
prošetřuje ÚOHS. 

NESMYSLNÉ CYKLOPRUHY

Koalice se proslavila zaváděním nesmyslných dopravních 
opatření, která vedou ke zbytečným kolonám, ubírají parkova-
cí místa, mají malou výtěžnost nebo jsou dokonce nebezpečná 
- pro motoristy, cyklisty i chodce. 

NEZVLÁDNUTÝ METROPOLITNÍ PLÁN

Ani po 4 letech není Metropolitní plán blíž ke schválení. Nové 
projednání přineslo snad ještě víc připomínek, než minule.

KATASTROFA V KAPACITÁCH ŠKOL

Pražské děti nemají místa na středních školách. Přitom vedení 
města mělo dost informací, že tento problém kvůli demogra-
�ckému vývoji nastane. Neudělalo nic.
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Dohoda ostatních politiků nás před čtyřmi lety 
zavedla v hlavním městě do opozice a koalice Pirátů, 
Praha SOBĚ a Spojených sil (TOP 09, STAN, KDU-ČSL) 
zastavila většinu námi připravovaných projektů 
s velkými sliby, že budou pracovat jinak a lépe.
Výsledek? Jeden průšvih za druhým…

PRŮŠVIHY
SOUČASNÉ PRAŽSKÉ KOALICE

AKTUALITY Z VELKÉ PRAHY



Za pár dnů jsou tady komunální volby, v nichž se 
ucházíš o post pražského primátora. Co je podle tebe 
nejdůležitější?

Nejdůležitější je, aby po volbách hájili zájmy Pražanů lidé, 
kteří pochopili, že příští 4 roky nebudou o stavbě vzdušných 
zámků nebo �lharmonie, malování slepých cyklopruhů nebo 
nekonečném představování vizí budoucnosti na nádherných 
obrázcích. Následující čtyři roky se budeme muset věnovat 
boji o zachování životní úrovně pražských samoživitelů, rodin 
s malými dětmi, seniorů, našich dětí. Spousta z nich bude 
potřebovat záchranné lano, aby překlenula dobu, než se naše 
asociální vláda vzpamatuje a začne konat ve prospěch 
občanů této země.

Tvrdí se, že v Praze žijí jen bohatí lidé a že se jich krize 
nedotkla. Každý, kdo se nebojí chodit mezi lidi, se ale každý 
den setkává s naprostým opakem. Troufnu si říci, že nadpolo-
viční většina Pražanů už krizi pociťuje. Současná koalice 
primátora Hřiba zdražovala vodné, stočné, daň z nemovitosti, 
nájem, svoz odpadu, dokonce i MHD. Teď je potřeba lidem 
pomoci

Jak by taková pomoc měla vypadat?

My jsme připravili krizový plán, který by měl okamžitě 
pomoci. Je v něm celá řada kroků, od využití Sociálního 
nadačního fondu hlavního města Prahy, kam by například 
městské �rmy dočasně posílaly peníze určené na marketing 
nebo podporu kulturních akcí, přes zřízení energetického 
ombudsmana, který by vyjednával s velkými �rmami lepší 
podmínky pro Pražany, až po dočasné zavedení MHD zdarma 
a snížení cen za svoz odpadu o třetinu. Je to mix opatření, 
který by okamžitě pomohl, když teď ani Hřib ani Fiala nic 
nedělají.

Dostane se konečně i na lidi ze sídlišť? Hřibova vláda 
na ně celkem zapomínala…

Nezapomínala, kašlala na ně. My určitě chceme pomoci lidem 
ze sídlišť, ostatně tady na jedenáctce to naši komunální 
politici ukazovali, dokud byli v koalici. Opravovaly se tu 
základní školy, po mnoha letech konečně zrekonstruovali 
stanici metra Opatov, revitalizovaly se sídlištní vnitrobloky. 
V ekonomické oblasti ušetřili spoustu peněz, například 
vyřešením restitucí, které investovali do potřebných projektů. 
Prostě tu byli pro lidi a starali se o ně, nekreslili vzdušné 
zámky. To samé chceme dělat i my.

Jaké tedy máte priority, které budou lidi z Jižního Města 
zajímat?

Na té celopražské úrovni určitě chceme prosadit, aby develo-
peři stavěli kromě bytů i doprovodnou infrastrukturu, tedy 
parkoviště, školky a podobně. V oblasti MHD se budeme 
soustředit na to, aby byly posíleny linky mezi sídlišti 
a centrem, zejména v ranní a odpolední špičce. Chceme, aby 
Pražané znali svého strážníka, budeme zvyšovat bezpečnost. 
A tady na Jižním Městě je potřeba prodloužit provoz lékařské 
a lékárenské pohotovosti, snížit daň z nemovitostí, zvýšit 
počet parkovacích míst. A to určitě naši kolegové na Praze 11 
dokážou.   

AKTUALITY Z VELKÉ PRAHY
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PATRIK NACHER:
NA SÍDLIŠTĚ SE POSLEDNÍ 4 ROKY KAŠLALO,
ALE I NA NICH MUSÍ BÝT LÍP!
Kandidát ANO na primátora hlavního města Prahy Patrik Nacher na sídlišti vyrůstal a Prahu zná jako své boty. Jak říká, 
po revoluci se mnoho let pražská sídliště zvelebovala a spousta věcí se měnila k lepšímu, ale za poslední čtyři roky se 
současná pirátská koalice s Prahou sobě a Starosty a nezávislými spíše zabývala tím, aby představila mamutí projekt nové 
�lharmonie, než aby se opravdu starala o lidi.

Patrik Nacher (47 let) je pražský politik, spisovatel 
a ekonomický poradce. Jeho hlavním tématem je ochrana 
spotřebitelů, zejména ve �nanční oblasti. Má dvě děti 
a kromě politiky se věnuje bubnování a stolnímu tenisu. 

NA SÍDLIŠTĚ SE POSLEDNÍ 4 ROKY KAŠLALO,

Jak by taková pomoc měla vypadat?
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AKTUALITY Z VELKÉ PRAHY

11 BODŮ HNUTÍ ANO PRO LEPŠÍ 
A LEVNĚJŠÍ ŽIVOT V CELÉ PRAZE
1. POMŮŽEME PRAŽANŮM V TĚŽKÉ 
EKONOMICKÉ SITUACI
V zastupitelstvu už jsme prosadili „Balíček okamžité pomoci pro 
Pražany“, který cíleně pomůže seniorům a rodinám např. 
odpuštěním školkovného, poplatku za družinu, bezplatnými 
obědy ve školách a školkách nebo doplatkem k příspěvku na 
bydlení. Chceme také přidat na platy učiteleům, pracovníkům 
v sociálních službách či strážníkům.

2. SÍDLIŠTĚ NEBUDOU NA OKRAJI 
NAŠEHO ZÁJMU
Opravíme veřejný prostor na našich sídlištích, budeme zde 
budovat parkovací stání a  rozšiřovaat občanskeou vybavenost. 
Zajistíme dostatek pediatrů a strážníků v každé MČ (Praha 1-22) 
tak, aby sídliště byla skutečně bezpečným domovem. 

3. PRAHA PATŘÍ VŠEM
I MOTORISTŮM
Zavedeme jednotnou parkovací zónu pro celou Prahu a všechny 
Pražany. Upravíme systém zón placeného stání tak, aby výše 
platby zohledňovala velikost místa, které vozidlo zabírá. Vybu-
dujeme další parkovací kapacity a zrušíme nesmyslné cyklopru-
hy na silnicích, které nejsou cyklisty příliš využívané a ohrožují 
provoz.

4. VYŘEŠÍME PROBLÉM S KRÁTKO-
DOBÝM UBYTOVÁNÍM
Dotáhneme legislativní změny, která nastaví jasná pravidla pro 
krátkodobé ubytování hlavně v centru města. Chceme vrátit 
tisíce pražských bytů na trh dlouhodobého nájemního bydlení 
a vytvořit tak tlak na snížení výše nájmů.

5. MÍSTA V PRAŽSKÝCH ŠKOLÁCH 
MUSÍ BÝT PRO PRAŽANY
V Praze kriticky chybí místa na základních i středních školách. 
Nedostatečné kapacity středních škol budeme řešit mimo jiné 
zavedením spádovosti u vybraných středních škol. Vyhlásíme 
také program na dotování školních obědů.

6. ZVÝŠÍME DOSTUPNOST BYDLENÍ
Budeme stavět nové obecní byty s regulovaným nájmem, 
vykupovat byty na trhu, a především je získáme ve spolupráci 
s developery u jejich nové výstavby. Praha musí mít znovu silný 
vlastní bytový fond. Spustíme projekt přeměny vybraných  
nebytových prostor zpět na byty.

7. POHYB DĚTÍ JE PRO NÁS 
DŮLEŽITÝ
Výrazně zvýšííme podporu sportu v Praze a soustředíme ji 
především na děti. Ke sportu pomůžeme i dětem z chudších 
a ohrožených rodin a zvýšíme �nanční prostředky pro pražské 
sportovní kluby.

8. ZLEVNÍME ŽIVOT V PRAZE
Budeme tlačit na městskou společnost Pražskou plynárenskaou, 
aby snížila ceny pro ohrožené skupiny zákazníků - seniory, 
samoživitele atd. Na krizový rok 2023 bude MHD pro všechny 
Pražany zdarma. 

9. VYŘEŠÍME PROBLÉM S KRÁTKO-
DOBÝM UBYTOVÁNÍM
Dotáhneme legislativní změny, která nastaví jasná pravidla pro 
krátkodobé ubytování hlavně v centru města. Chceme vrátit 
tisíce pražských bytů na trh dlouhodobého nájemního bydlení 
a vytvořit tak tlak na snížení výše nájmů.

10. LEPŠÍ PODMÍNKY PRO ŽIVOT 
NAŠICH SENIORŮ
Vytvoříme podmínky, aby senioři měli možnost vést v Praze 
aktivní, společenský život. Zavedeme proto dotované taxi pro 
seniory. Rovněž zlepšíme dostupnost sociální a terénní péče. 
Absolutní prioritou je pro nás také zvýšení kapacity domovů pro 
seniory. 

11. POHODOVÝ ŽIVOT VE MĚSTĚ 
KLID PO 22. HODINĚ
Některé části Prahy, ať již jde o Letnou, Ledárny v Braníku nebo 
jiné, se staly v poslední době místy časté hlasité veřejné produk-
ce, a to do pozdních nočních hodin. Večerka na veřejné produk-
ce od 22 hodiny musí být pravidlem.
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JAK NA VOLBY?
ANO 2011
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ANO 2011POKUD CHCETE VE VOLBÁCH 
PODPOŘIT HNUTÍ ANO, UDĚLEJTE, 
PROSÍM, JEDEN KŘÍŽEK U NÁZVU 
STRANY HNUTÍ ANO 2011.

ZÍSKALA SI VAŠE SRDCE JINÁ 
STRANA NEBO HNUTÍ? 
DEJTE POZOR, ABY VÁŠ HLAS 
NEPROPADL.

Přesně to se totiž stalo při posledních volbách do Poslanecké 
sněmovny, kde propadly hlasy více než 1 milionu voličů stran 
a hnutí, které nepřekonaly nezbytných 5 %. Pokud tedy chcete 
dát svůj hlas malé či nové straně, u níž není jisté, že pětipro-
centní hranici překročí, zvažte, zda radši nepodpořit hnutí 
ANO. S hnutím ANO, které hájí zájmy všech občanů Prahy 11, 
nebudete riskovat, že váš hlas propadne. U nás vždy najdete 
zastání.

Před volbami vždy veřejný prostor zaplaví nejrůz-
nější strany a hnutí, co voličům neváhají naslibovat 
hory doly. Pojďme si zrekapitulovat, kterým z nich je 
lepší nevěřit, aby váš hlas zbytečně nepropadl.

PIRÁTI A STAN

Slibovali transparentnost a boj proti korupci, místo toho jsme 
se však od nich v Praze dočkali největší korupční a drogové 
kauzy století! 

SENÁTOR 
LADISLAV KOS 

Hnutí pro Prahu 11, jemuž právě senátor Kos velí, připravilo 
jen za poslední 4 roky kasu naší městské části o miliony 
korun! Zasedání zastupitelstva se totiž kvůli obstrukčním 
praktikám členů tohoto hnutí musela opakovaně přerušovat 
a pak zase svolávat. Jedno jednání přitom vyjde na 250 tisíc 
Kč! Hnutí se navíc tváří jako skupina bojovníků proti další 
výstavbě, které developerské projekty ale ve skutečnosti 
zastavili? Je to právě naopak, vždyť dlouhodobě podporují 
například rozšíření Centra Chodov, což by pro místní obyva-
tele znamenalo obrovskou zátěž.

PRAHA 11 SOBĚ

Jde o hnutí, které do naší městské části instaloval starosta 
Prahy 7 Jan Čižinský, jenž je ve svém „království“ nechvalně 
proslulý úzkou spoluprací s developery. Ti zde mají volnou 
ruku a dříve příjemná lokalita se tak pomalu mění v betonové 
peklo. A bude hůř. Například v Holešovicích se nyní připravu-
je megalomanská výstavba nové čtvrti Bubny-Zátory, kde má 
chybět zeleň, ale i občanská vybavenost - školky, školy, 
lékařské ordinace… v Praze 11 žádné betonáře nechceme! 

KOMU SE RADĚJI VYHNOUT

DROGY
KORUPČNÍ 

KAUZY

OBSTRUKCE 
ZA MILIONY

PODPORA
DEVELOPERŮ

NA ÚKOR ZÁJMŮ
OBČANŮ KONEC 

ZELENĚDOZIMETR
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VYLUŠTĚTE SI

VYBARVI SI

VYLUŠTILI JSTE TAJENKU? 
Pošlete nám ji na e-mailovou adresu praha 11@anobudelip.cz 
a do předmětu uveďte „KRÍŽOVKA“

VÝHRA: 
5x POUKAZ NA NÁKUP V LIDLU V HODNOTĚ 500 KČ
Výherce budeme kontaktovat e-mailem.

VÝHERCI Z MINULÉHO ČÍSLA:
Z. Janák, M. Prandstetterová, J. Glaz, K. Hamáčková, V. Podzimková

Název: JIŽNÍ MĚSTO ŽĲE
Obsahové zaměření:  orgány odborů,

politických stran, spolků atd. 
Periodicita: 4x do roka 
Místo vydání: Praha 11 
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